
Opschrift   

Nummer: MV 00403 

Onderwerp: Sluikstort 
Schriftelijke vraag van raadslid Veli Yüksel 
 
Raadslid(-leden): 
Bevoegd: Bram Van Braeckevelt 

Omschrijving van de vraag 
Toelichting:  
 
De laatste dagen en weken komt de Dampoort op een negatieve manier in het nieuws, meer bepaald over de 
toename van sluikstort. Buurtbewoners en passanten klagen steeds meer over rondslingerend afval op straat en in 
de parken. 

Vraag: 
1. Is de problematiek u bekend ? Is er een toename van sluikstort in de Dampoortwijk? 
2. Kan u een overzicht geven van opruimactie van Ivago in de periode 1 januari 2015 tot en met 10 september 2020? 
3. Hoeveel ton afval werd er uit deze wijk bij deze acties opgeruimd? 
4. Kan u een overzicht geven van meldingen via de app sluikstort van Ivago voor deze wijk, voor dezelfde periode? 
5. Kan u een overzicht geven van meldingen via telefoon of mail bij Ivago van sluikstort en afval voor dezelfde 
periode ? 
6. Hoe is de situatie voor de drie parken : Bijgaardepark, Banierpark en Wolterspark? 
7. Wanneer zal de anonieme sluikstortcamera in deze wijk ingezet worden? 
8. Welke andere maatregelen wilt u nog nemen om het sluikstorten in de Dampoortwijk een halt toe te roepen? 
9. Hoeveel boetes werden uitgeschreven voor sluikstorten in dezelfde periode gesplitst per maand en het 
boetebedrag ? 

Antwoord 
 

Beste raadslid Yüksel,  

 

Het probleem van sluikstort blijft groot, ook in de Dampoortwijk. We zagen recent met de uitbraak van 

de coronacrisis een toename in de meldingen en in het aantal opgeruimde sluikstorten, niet alleen in 

deze wijk maar over de gehele stad. Deze trend werd ook in andere steden vastgesteld. Het is een spijtige 

vaststellingen die we moeten nemen, maar niet mogen aanvaarden. We blijven werken aan een proper 

Gent en dat in alle wijken.  

 

Sinds april 2018 gebruikt IVAGO hun huidig databeheersysteem gekoppeld aan de meldingsapp en zijn er 

data op wijkniveau beschikbaar. IVAGO maakt geen onderscheid tussen meldingen die hen bereiken via 

de app, telefoon of mail. Alles wordt via hetzelfde datasysteem geregistreerd en behandeld. Voor de 
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evolutie van deze problematiek voor deze periode verwijs ik naar de cijfers en tendensen op stadsniveau, 

die terug te vinden zijn in de jaarlijkse netheidsrapporten. 

Het aantal sluikstortmeldingen in de wijk kan je terugvinden in onderstaande grafiek. In totaal werden er 

7.221 meldingen van sluikstort gedaan in de Dampoortwijk sinds april 2018.  

 

 
 

IVAGO verwijderde sinds april 2018 in totaal 4.494 sluikstorten in de wijk Dampoort. Dit cijfer ligt lager 

dan het aantal meldingen in deze periode doordat 2.727 van de meldingen na controle niet als sluikstort 

werden beschouwd (dubbele melding, reguliere ophaling, volle afvalkorf, zwerfvuil, foutieve melding). 

 

Het opgehaalde gewicht aan sluikstort wordt geraamd op basis van gemiddelden, dat wordt niet per wijk 

gewogen. De evolutie van dit berekend gewicht is weergegeven in onderstaande grafiek.  
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Het Banierpark en Bijgaardepark zijn hotspots voor sluikstort. In het Wolterspark zelf is er regelmatig 

zwerfvuil te vinden maar is de problematiek van sluikstort beperkter. Het Dienstenbedrijf Sociale 

Economie (DBSE) verwijdert in deze parken minimum tweemaal per week zwerfvuil en kleine 

sluikstorten. Grotere sluikstorten worden gemeld aan en vervolgens opgeruimd door IVAGO. Deze parken 

waren tijdens de voorbije corona-periode een prioriteit. Indien nodig werd er bijkomend opgeruimd. Er 

werden ook extra middelen vrijgemaakt om deze zomer voor het eerst parken in het weekend te laten 

opruimen door IVAGO. Het Bijgaardepark en Banierpark werden zo ook in het weekend extra opgeruimd.  

 

Bij de herinrichting van het Banierpark, waarover schepen De Bruycker het al had, werden ook de 

diensten die instaan voor de netheid betrokken. Gerichte ingrepen moeten de verleiding tot sluikstorten 

hier beperken door de zichtbaarheid en sociale controle te verhogen. Ook de sluikstortplek aan de 

vuilnisbak van de bushalte wordt daarbij bekeken.  

 

Beste college, je vraagt ook naar de inzet van de sluikstortcamera’s. De inzet van anonieme 

sluikstortcamera’s is een van de handhavingsacties die we inzetten in de strijd tegen sluikstort. Met 

camera’s of anonieme observatie door de politie kunnen daders worden betrapt en geïdentificeerd. 

Daarnaast kunnen sluikstorten worden doorzocht om daders te identificeren. Op basis van de meldingen 

en de ervaringen op het terrein wordt in overleg tussen de verschillende diensten bepaald welke type 

acties op hotspots van sluikstort worden ingezet. De anonieme sluikstortcamera’s werden dit jaar reeds 

ingezet in de wijk, oa in de omgeving van het Banierpark. De politie deed dit jaar ook reeds verschillende 

anonieme observaties in de wijk. Voorlopig werden er geen daders op heterdaad betrapt. Doorzoekingen 

van sluikstorten in de wijk door gemeenschapswachten en politie leverden wel reeds verschillende 

identiteiten van mogelijk daders op. Op basis hiervan werden GAS-vaststellingen opgemaakt en boetes 

uitgeschreven. We blijven, samen met de burgemeester, werken aan het verhogen van de pakkans, ook 

in deze wijk. Zo werd één van de nieuwe zichtbare sluikstortcamera’s opgesteld op de 

Dendermondsesteenweg ter hoogte van de Colruyt.  

 

Onderstaande tabel geeft een overzicht van het aantal boetes dat werd uitgeschreven voor sluikstort in 

de wijk Dampoort van januari 2015 tot eind september 2020. (stand van zaken 4/10/2020).  

 



 



 

Zowel op vlak van preventie, curatie als repressie zijn de inspanningen van de verschillende partners en 

diensten hier groot en dit zal ook zo blijven. Desondanks stellen we vast dat de problematiek blijft. Niet 

alleen in Dampoort, ook elders. De strijd tegen sluikstort is er een op vele fronten – ook gelinkt aan 

maatschappelijke en grootstedelijke contexten.  

Wij kiezen er daarom voor om hier bijkomend  in te zetten op een aanpak op wijkniveau, samen met die 

partners die de wijk en haar bewoners het best kennen. Binnen het project ‘Leefbare steenwegen’ wordt 

een specifiek traject rond netheid opgestart. Dit project, getrokken door de sociaal regisseur van de wijk 

Dampoort ,wil de leefbaarheid van de Dendermondsesteenweg verhogen via een integrale aanpak. Het 

luik netheid wordt mee ondersteund en begeleid door de cel Regie Netheid. We gaan hierbij ook in 

dialoog met de buurt en haar bewoners.  

Op 24 september kwam binnen dit traject reeds een eerste maal het ‘actieteam netheid Dampoort’ bij 

elkaar. We brengen hier alle partners die in de wijk actief zijn rond netheid samen om tot een 

gemeenschappelijk doel en aanpak te komen. Uitwisseling van informatie en afstemming van de 

inspanningen rond hotspots staat hierin centraal. Door bewonersvertegenwoordiging willen we in 

interactie gaan met de buurt, hen informeren over de huidige inzet vanuit stad en IVAGO en suggesties 

om de impact hiervan te verbeteren met hen bespreken. Tegelijk willen we waar mogelijk initiatieven 

vanuit de buurt ondersteunen en versterken.  

Afsluitend collega Yüksel, iedereen heeft recht op een proper Gent. En ik zal mij daar, samen met u en 

zovele anderen, voor blijven inzetten.   

 

 


